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Protokół nr XXI/2020 z XXI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 15 października 2020 r. o godz. 18.30 

w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, przekazał informacje o ochronie danych 
osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono w sali obrad) i stwierdził kworum (obecnych 
8 radnych, nieobecni: M. Łaskarzewska, A. Olejniczak-Siara, A. Rotfeld-Paczkowska, K. Likhtarovich, 
D. Smolny, S. Lasota, J. Matłacz, lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu  
z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz i Skarbnik Miasta, obsługa prawna oraz mieszkańcy. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządek obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z XIX i XX sesji Rady Miasta. 

IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 

V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 

VI. Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych osób zobligowanych przepisami do ich złożenia

w 2020 roku. 

VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2040; 

2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok; 

3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 r.; 

4. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Podkowa 

Leśna; 

5. zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości 

przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od 

właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 

VIII. Interpelacje i zapytania radnych. 

IX. Sprawy różne.  

X. Wolne wnioski. 

XI. Zamknięcie sesji.     
 

 
Z uwagi na konieczność zalogowania się wszystkich radnych do systemu głosowania elektronicznego, 
Przewodniczący RM zaproponował zrealizowanie III punktu sesji (głosowanie przyjęcia protokołów) po 
punkcie IV (sprawozdanie Burmistrza). 
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IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XIX sesją RM  
w dniu 29 sierpnia 2020 r. a XXI sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
Na wcześniejszą pisemną prośbę Przewodniczącego RM Burmistrz odniósł się także  
do przekazanego Radzie Miasta Stanowiska Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 24 września 2020 r.  
w sprawie ustaleń projektu Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Podkowa Leśna, wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 13 sierpnia do 7 września 
2020 r. Podkreślił, że w lutym 2019 r. projekt Studium został przekazany Burmistrzowi Gminy Brwinów, 
który zgodnie z przepisami opiniuje projekty studiów w gminach sąsiednich. Burmistrz Barwiona nie 
zgłosił uwag w ustawowym terminie 21 dni, co równoznaczne jest z pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu Studium. Jednak pomimo tego, że przekazane teraz przez Radę Miejską w Brwinowie uwagi 
są poza jakimkolwiek trybem zgłoszenia uwag do projektu Studium, to zostaną one przekazane 
projektantom Studium do przeanalizowania. Burmistrz krytycznie odniósł się do zgłoszonych uwag 
podkreślając, że zgłoszone postulaty są pozbawione wartości merytorycznej i oderwane od 
dzisiejszego stanu faktycznego. Poprał to szczegółowo przedstawioną analizą. Burmistrz nawiązał 
również do polityki przestrzennej gminy Brwinów i nieretencjonowania wód deszczowych przez gminę. 
Podsumował, że będzie dążył do podjęcia działań zapobiegających dopływaniu do Podkowy wody, 
której miasto nie jest w stanie przepuścić swoimi przepustami.  
 
III. Przyjęcie protokołów z XIX i XX sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekty protokołów zostały przesłane radnym drogą 
elektroniczną. Radni nie zgłosili uwag ani przed sesją, ani na sesji. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt protokołu z XIX sesji RM. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XIX/2020 z XIX sesji RM w dniu 29 sierpnia 2020 r. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt protokołu z XX sesji RM. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XX/2020 z XX sesji RM w dniu 26 września 2020 r. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał informacje o działaniach pomiędzy XIX a XXI sesją RM:  

- 26 września br. odbyła Uroczysta XX Sesja RM zwołana dla wręczenia trzem Honorowym 
Obywatelom Miasta aktu nadania tytułu (program sesji nie obejmował punktu dot. informacji 
Przewodniczącego ani Burmistrza o działaniach pomiędzy sesjami), 

- w związku z narastającym zagrożeniem epidemicznym na późniejszy, jeszcze nieokreślony termin, 
przeniesiona została wstępnie planowana na październik uroczysta sesja RM, która miała być 
poświęcona wręczeniu aktu nadania p. G. Dąbrowskiemu tytułu Honorowego Obywatela Miasta, 
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- komisje RM złożyły Burmistrzowi wnioski do budżetu miasta na 2021 rok, 

- Urząd Skarbowy w Grodzisku Maz. przesłał uwagi do oświadczeń majątkowych radnych (szerzej w 
VI punkcie sesji), 

- z inicjatywy Przewodniczącego RM została nawiązana korespondencja z Sanepdiem ws. 
interpretacji przepisów dot. obowiązku noszenia maseczek w Mieście-Ogrodzie Podkowa Leśna, 

- Związek Miast Polskich poinformował, że Burmistrz i Przewodniczący RM mogą zgłaszać swoich 
przedstawicieli do komisji problemowych Związku – czekamy na zgłoszenia radnych, 

- wpłynęło pismo Fundacji Ochrony Zabytków Architektury Drewnianej dot. możliwości 
zagospodarowania willi Jókawa, 

- pismo mieszkanki zawierające uwagi dot. zdalnego systemu odczytu wodomierzy przekazane 
zostało KR celem wykorzystania w trakcie przeprowadzania planowanej kontroli funkcjonowania 
systemu wodnokanalizacyjnego w mieście. 
 

VI. Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych osób zobligowanych przepisami 
do ich złożenia w 2020 roku 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb skrótowo przedstawił informacje o wynikach analizy oświadczeń 
majątkowych osób zobligowanych przepisami do ich złożenia Przewodniczącemu RM i Burmistrzowi 
w 2020 roku. Pełna analiza oświadczeń opublikowana jest w BIP Miasta (załączniki Nr 3 i 4 do 
protokołu z sesji). Wojewoda Mazowiecki nie przekazał jeszcze analizy oświadczeń złożonych przez 
Przewodniczącego RM i Burmistrza. 
 
VII. Podjęcie uchwał 
 
Projekty uchwał wyświetlano na ekranie.  
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VII ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącą KGiR o 
przedstawienie opinii Komisji. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że projekty uchwał ws. zmian w WPF i w budżecie 
zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie przez KGiR (po 4 głosy „za”). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował, że będzie wnosił autopoprawkę do projektu uchwały ws. 
zmian w budżecie miasta, która jednak nie wpływa na zapisy projektu uchwały ws. zmian w WPF. 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do projektu uchwały ws. zmian w WPF. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. zmian w WPF pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 175/XXI/2020. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2020 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie autopoprawki. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka oraz Burmistrz Miasta A. Tusiński omówili autopoprawkę 
przedstawiając zasadność dokonania przesunięć budżetowych oraz odpowiadając na pytania i uwagi 
radnych (wyświetlono na ekranie, załącznik Nr 5 do protokołu z sesji). 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 176/XXI/2020. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021r. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował za bardzo dobrze przygotowane uzasadnienie do projektu 
uchwały i poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 177/XXI/2020. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do przyjętego Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Miasta zostały zgłoszone uwagi formalne i porządkowe, stąd projekt uchwały 
zmieniającej, który opiniowała KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poprosił o wprowadzenie autopoprawką jednej zmiany w projekcie 
uchwały - wykreślenie zdania „Trzymanie psa na uwięzi jest zabronione” proponowanego do 
wstawienia do § 12 ust. 3 Regulaminu (projekt uchwały z autopoprawką wyświetlono na ekranie), jako 
zapisu wychodzącego poza kompetencje ustawowe RM. 
Radna E. Barucka zgłosiła swoje zastrzeżenia odnośnie logiki i zasadności zapisu proponowanego w 
§ 1 pkt 10 projektu uchwały dotyczącego nowego brzmienia § 12 ust. 3 Regulaminu. 
Po omówieniu tego ustępu, wobec braku innych pytań, Przewodniczący RM poddał projekt uchwały z 
autopoprawką pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 178/XXI/2020. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
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nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 
częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób 
świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz 
sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia 
usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości 
lub przez prowadzącego punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do przyjętego wcześniej uchwałą szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych zostały zgłoszone 
uwagi techniczne i stylistyczne. Projekt uchwały opiniowała KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Wobec braku pytań Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Bożena 
Majewska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (7) 
Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-
Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 179/XXI/2020. 
 
VIII. Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny W. Żółtowski zwrócił uwagę, że zdarza się, że po krótkich włączeniach prądu przestaje działać 
sterowanie oświetleniem ulicznym na terenie miasta i lampy wyłączają się w nocy lub pod wieczór. 
Zapytał, czy można w najbliższym czasie przerobić tę instalację tak, aby tych włączeń nie było. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przekazał informacje o planowanej wymianie sterowników (teraz są to 
analogowe zegary) i podłączaniu lamp do paneli fotowoltaicznych, które mają być zamontowane w 
kilku miejscach na terenie miasta. Prace zostały już rozpoczęte, w połowie przyszłego roku Burmistrz 
chciałaby zakończyć całość modernizacji. 
 
Radny W. Żółtowski wrócił do kwestii stanowiska Rady Miejskiej w Brwinowie (poruszono w IV punkcie 
sesji) zawierającego uwagi do projektu Studium Podkowy Leśnej. Zapytał, czy stanowisko rady gminy 
może być traktowane jako uwaga do publicznie wyłożonego projektu Studium. 
Mec. M. Płaszewska-Opalińska odpowiedziała, że rada gminy może zgłaszać uwagi w formie uchwał, 
ale jedynie w określonym terminie. W tym wypadku Rada podjęła stanowisko. 
Burmistrz Miasta poinformował, że rozpatrzone zostaną wszystkie zgłoszone uwagi, żeby nie narazić 
miasta na zarzut pominięcia czegoś na etapie formalnym - jest to najczęstszą przyczyną uchylania 
aktów planistycznych.  
 
IX. Sprawy różne 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb powiedział, że po ostatniej Uroczystej Sesji RM widać, że miastu 
brakuje profesjonalnej sali widowiskowej (problemy z akustyką na hali sportowej w szkole 
samorządowej, niezbyt duża powierzchnia sali kinowej w CKiIO, brak pochyłej widowni). W Szkole  
św. Teresy jest natomiast praktycznie gotowa sala widowiskowa z estradą, studiem nagraniowym i 
wypiętrzoną widownią. Zaproponował, że może warto rozważyć podjęcie rozmów ze Szkołą, aby 
miasto mogło jakoś tę salę użytkować.  
Radny W. Żółtowski nie poprał tego pomysłu. Zasugerował, że lepiej jest zainwestować w poprawę 
akustyki w szkole samorządowej (obiekt miasta). Z radnym zgodził się Burmistrz Miasta. 
Radna B. Majewska stwierdziła, że sesja uroczysta z koniecznością zachowania odległości pomiędzy 
uczestnikami spotkania ze względu na Covid była sytuacją wyjątkową, zazwyczaj wystarcza sala 
kinowa w CKiIO. 
Przewodniczący RM M. Gołąb podsumował, że była to swobodnie rzucona myśl, która zrodziła się na 
ostatniej sesji RM. Jest to temat do przemyślenia. Przykładowo: tak samo chętnie korzystamy  
z cateringu i nie musimy mieć własnej kuchni.  
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X.  Wolne wnioski 
Radny W. Żółtowski w związku z rozszerzaniem zasięgu strefy czerwonej zapytał, czy gmina ma 
kontakt z Sanepidem, czy też kontakt ten – jak informują inne gminy - jest niemożliwy i co będzie, jeśli 
w razie nagłej potrzeby nie otrzymamy zgody na przejście szkoły na zdalny tryb nauczania.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiedział, że podobno grodziski Sanepid został objęty kwarantanną, 
będą więc problemy z komunikacją. Jeśli zajadzie taka potrzeba, a nie będziemy mieli do kogo się 
zwrócić, to powołując się na specustawę covidową, może gmina będzie mogła zamknąć szkoły na 1-2 
dni. W tej chwili na ternie gminy jest 4 mieszkańców z pozytywnym wynikiem Covid-19 i 18 objętych 
kwarantanną.  
Radna M. Eckhoff powiedziała, że najwyższy czas wrócić już do tematu, który omawiany był na 
ostatnim spotkaniu z Dyrektor Szkoły, tzn. do propozycji transmitowania lekcji np. przez system 
Teams, po to, aby dzieci, które nie mogą przyjść do szkoły, mogły brać udział w lekcjach, zanim 
wprowadzony zostanie system zdalny dla całej klasy lub szkoły. To kwestia ustawienia kamery 
skierowanej na tablicę i dźwięku. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński stwierdził, że chyba nie ma takich kompetencji, aby wprowadzić taki 
model działania w szkole, ale sprawdzi to i odpowie. 
Radny W. Żółtowski przypomniał, że Pani Dyrektor informowała, że przygotowuje się do 
wprowadzenia kamer. 
 
XI.  Zamknięcie sesji 
Wobec braku wniosków o godz. 19.42 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za udział 
w obradach i zamknął XXI sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale „Miasto Podkowa 
Leśna” na YouTube - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na 
stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie internetowej miasta, na stronie 
podkowalesna.esesja.pl i w BIP Miasta – bip.podkowalesna.pl. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w biurze Rady Miasta. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie i przetwarzaniu danych osobowych.  
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
 
     .......................................                 ....................................... 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
CKiIO – Centrum Kultury i inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej  

 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
3. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi w 2020 r. 
4. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miasta w 2020 r. 
5. Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa 

Leśna na 2020 rok 
 


